
OAJ:n kevätvaltuuston kokous pidettiin 5.-7.5.2021 etäkokokouksena

Kolmipäiväinen kokous vaati osallistujilta hyviä istumalihaksia ja pitkiä päiviä tärkeiden
järjestö- ja edunvalvonta-asioiden äärellä. Valtuuston kokouksessa käytettiin paljon
puheenvuoroja ja ponsiesityksiä mm. alueyhdistysten säilyttämisen puolesta. OAJ
Päijät-Hämeen hallitus evästi valtuutettuja linjauksella, jossa emme kannata alueyhdistysten
yhdistämistä. Pieni yhdistyksemme toimii varsin hyvin, ja alueiden laajentuessa
maantieteelliset etäisyydet tulisivat kovin pitkiksi, ja pelkona on, että toiminta tulisi jäsenelle
kovin kaukaiseksi.
Valtuusto päätti, että järjestörakenteen uudistamista pitää vielä työstää ja keskustelulla
varataan aikaa syksyllä ylimääräisissä valtuustoseminaareissa.
Yksittäinen jäsentä koskeva päätös lienee mieluinen: OAJ:n jäsenmaksuprosenttia laskettin,
tosin maltillisesti 0,05%.
Päijät-Hämeen valtuutettu Leena Kalliolehto valittiin OAJ:n hallitukseen. Onnea Leena!

OAJ Päijät-Hämeen alueyhdistys
käsittelee vielä
järjestömuutosasioita kokouksissa
ja toimikunnissa.
Paikallisyhdistyksiltä on myös
kysytty mielipiteitä ja niitä saa toki
vieläkin lähettää!
Valtakunnan tason toiminta
valtuuston osalta jatkuu siis syksyllä
2021.
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